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WIELSBEKE
Eerste steen 
sociaal woonproject
Schrijverkenshoek
gelegd
In Wielsbeke is de eerste steen ge-
legd van het project Schrijverkens-
hoek, een sociaal woonproject in
de Guido Gezellestraat in Ooigem.
Acht gelijkvloerse woningen heb-
ben elk twee slaapkamers en zul-
len bij voorrang toegewezen wor-
den aan senioren (65+). 
Drie woongelegenheden op de eer-
ste verdieping hebben twee slaap-
kamers en één woning heeft drie
slaapkamers. Deze kunnen ver-
huurd worden aan al wie in aan-
merking komt voor een sociale wo-
ning. De gemeente Wielsbeke was
initiatiefnemer, maar Sociaal Ver-
huurkantoor regio Izegem zal in-
staan voor het beheer van de wo-
ningen. Als alles goed gaat, dan
zouden de eerste bewoners al be-
gin volgend jaar hun nieuwe thuis
kunnen betrekken. 
Minister-president Geert Bour-
geois feliciteerde de gemeente met
het recent behalen van het ‘bin-
dend sociaal objectief’. Dat bin-
dend sociaal objectief is de rechts-
plicht voor elke gemeente om een
bepaald percentage sociaalhuur-
woningen te realiseren in de perio-
de 2009 - 2025. Wielsbeke had de
opdracht 24 bijkomende sociale
woningen te realiseren, maar het
worden er wel 32. 
«De woonactoren blijven echter
niet stilzitten, want er zitten voor
de komende jaren nog heel wat
projecten in de pijplijn, goed voor
71 bijkomende sociale huurwonin-
gen en 4 sociale koopwoningen.
Eén ervan is het project Schrijver-
kenshoek waarvoor de werken re-
cent zijn gestart», zegt schepen Rik
Buyse (N-VA). (JME)

WAREGEM
Avondje muziek
eindigt met fikse
kater
Een man uit Waregem die een tijdje
geleden in Zulte met zijn vrienden-
muzikanten voor ambiance had
gezorgd op een feestje, had zich
zijn thuiskomst allicht anders voor-
gesteld. Aan een rood verkeers-
licht langs de Gentseweg merkte
hij te laat een voorligger op die ge-
stopt was. Er volgde een kop-
staart aanrijding waarbij de aan-
gereden automobilist gewond
raakte.
De aanrijder legde een positieve
ademtest af: de man had iets meer
dan 2 pro mille alcohol in het bloed.
Het leverde hem een rijverbod van
45 dagen en een boete van 750
euro op. «Mijn cliënt keert na een
optreden altijd met zijn muziek-
vrienden in een busje terug naar
huis», sprak z’n advocaat.
«Maar omdat ze nu zo dicht bij z’n
woonplaats speelden, besloot hij
toch met z’n eigen wagen te gaan.
Hij wist dat hij gedronken was
maar dacht dat hij nog perfect in
staat was om op een veilige manier
naar huis te rijden.» (VHS)

ZWEVEGEM/MOEN
Werken op
jaagpaden langs
kanaal
Waterwegen & Zeekanaal laat
momenteel werken uitvoeren op
jaagpaden langs het kanaal Bos-
suit-Kortrijk. Ze duren drie weken.
Er zijn lokale omleidingen. Het
jaagpad wordt over een lengte van
450 meter verbreed tussen de La
Flandrebrug en de beschermde
elektriciteitscentrale Transfo in
Zwevegem. Zodat gebruikers el-
kaar veiliger kunnen kruisen. Het
pad krijgt er ook een nieuwe bo-
venlaag. In Moen wordt het jaag-
pad hersteld tussen de Knokke-
brug en Smalspoorbrug. Het pad
krijgt er ook een nieuwe toplaag.
Hetzelfde gebeurt met het jaag-
pad nabij de sluis in Moen. En de
Oeverlaan in Moen krijgt een nieu-
we toplaag. Hier is één rijstrook
dicht met de werken. Alternerend
verkeer blijft dus mogelijk. (LPS)

De mascotte werd inmiddels hersteld. Haar neus en elleboog zijn weer intact.  Foto Deleu

‘Gewonde’ mascotte studentencafé is hersteld

De studenten in Kortrijk juichen. Want Betsy, al zeker 25
jaar de mascotte van café ‘t Kanon in de Doorniksesteen-
weg, is hersteld. Heethoofden gingen in maart te ver met
de roodharige schoonheid in badpak. Door haar op een
drukke avond mee naar buiten te sleuren, waar ze brutaal
over de grond werd gesleept. Ze brak haar linkerelleboog.
En haar neus was zwaar gehavend. Betsy ziet er nu echter
beter uit dan ooit, met dank aan de magische vingers van
kunstenaar en beeldhoudwer Bertold Vandenbussche uit
Westrozebeke, die het standbeeld voor een prijsje herstel-
de. «We zijn dankbaar, want iedereen maakte zich zorgen
over Betsy», zegt Laurens Moyaert (25), uitbater van ‘t Ka-
non. «Iedereen blijft maar vragen hoe het met haar is, tot
in Roeselare zelfs. Waar ik midden april een bar had op het
Rumbeekse festival Parsidance. Ik hoop en denk dat stu-
denten haar nu met meer respect zullen behandelen.» 

(LPS)
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Het Onze-Lieve-Vrouw Hemelvaartin-
stituut hield een speciale dag voor leer-
lingen om hen eens te danken voor hun
enthousiasme.

Aan de leerlingen werd gevraagd om
‘fout verkleed’ op school aan te komen.
Dat leverde gisteren leuke taferelen op
met onder meer massa’s ‘Johnny’s en
Marina’s’. Het ‘zootje ongeregeld’ werd
op een ontbijt getrakteerd, terwijl een
dj alles opvrolijkte. 
Nadien volgde een sportieve opwar-
ming, met Oxygen Waregem. Daarna
ging het in stoet, zeg maar een Hemel-
vaartfanfare, naar Waregem Expo.
Waar de bekende tv-goochelaar Nicho-
las Aerts iedereen verraste met een
show. De leerlingendag denderde ver-
der met frietjes en frisdrank, een show
van leerkrachten met playback acts en
filmpjes en een foute party met dj Tom
Cosyns als afsluiter. (LPS)

WAREGEM

Leerlingen droegen kledij met felle kleuren en dito zonnebrillen. 
De dag begon met een ontbijt. 

Foto’s Deleu

Leerlingen Hemelvaart komen in foute kledij

IMOG GEEFT DODEHOEKLES IN 45 SCHOLEN IN REGIO

«30.000 transporten per jaar: onze
verantwoordelijkheid is groot»
KUURNE

Het vijfde leerjaar van de Vrije
Basisschool Sint-Michiels uit
Kuurne was gisteren op bezoek
in afvalintercommunale Imog.
Ze konden er in primeur het
‘dodehoekspel’ uittesten, een
spel waar ze spelenderwijs op
zoek gaan naar de zones die
vrachtwagenchauffeurs min-
der goed zien vanuit hun cabi-
ne. Gouverneur Carl Decaluwé
legde hen uit waarom dergelij-
ke lessen net zo belangrijk zijn.
«Zo’n 50-tal mensen komen
per jaar om het leven in Vlaan-
deren door een dodehoekon-
geval. Wij willen er graag voor
zorgen dat jullie allemaal veilig
op school en thuis geraken. Ga
er nooit van uit dat de vracht-
wagenchauffeur jou wel gezien
heeft, maar wacht tot de

vrachtwagen weg is om verder
te wandelen of te fietsen.»
Imog krijg elk jaar een 200-tal
scholen op bezoek die de inter-
communale komen bezoeken.
«Voortaan zullen we aan een
bezoek aan ons bedrijf ook een
dodehoekles koppelen», zegt
Koen Delie, directeur Externe
Zaken. 
«We trekken dit najaar ook
naar 45 scholen in de regio om
er ter plaatse een dodehoekles
te geven. We nemen daarbij ui-
teraard een van onze huisvuil-
ophaalwagens mee, maar ook
ons dodehoekspel. Leerkrach-
ten kunnen vooraf de dode-
hoekkoffer uitlenen, een edu-
catief pakket met lesvoorberei-
ding voor de leerkracht, een
reuzegroot stratenplan en

vrachtwagen op schaal.»
«Met meer dan 50 vrachtwa-
gens op de baan, en 30.000
transporten per jaar, heeft
Imog een grote verantwoorde-
lijkheid inzake verkeersveilig-
heid», zegt voorzitter Rik
Soens. «We sensibiliseren onze
chauffeurs, maar willen de
scholen hier dus ook bij betrek-
ken.»

Cijfers 2016
Algemeen directeur Johan
Bonnie had ook cijfers bij giste-
ren over 2016. «Het restafvalcij-
fer per inwoner per jaar lag in
2016 iets meer dan 2 kilogram

lager dan in 2015. Die daling is
onder meer te wijten aan het
gedifferentieerd tarief (diftar)
dat in steeds meer container-
parken wordt ingevoerd. Ons
proefproject in Waregem, waar
de PMD-zak vervangen is door
twee zakken waar véél meer
plastic apart ingezameld kan
worden, levert daar al 5,5 kilo
restafval minder op.» 
En de groene tuinafvalbak, die
scoort erg goed. «17.395 klan-
ten betalen al een abonne-
mentskost om groenafval aan
hun voordeur te laten afhalen.
Voor het eerst hebben we méér
groenafval opgehaald aan huis

dan wat inwoners binnen
brengen in het containerpark.»
Om het restafvalcijfer nog
meer naar beneden te krijgen,
plant Imog in de toekomst nog
enkele initiatieven. Zoals de in-
zet van ‘mobiele containerpar-
ken’. «Op wekelijkse markten
of wijkfeesten moet het moge-
lijk zijn om ook een afvalinza-
melstandje op te zetten. We
mikken daarbij op specifieke
afvalstromen, zoals bepaalde
kunststoffen bijvoorbeeld, die
je in het gratis deel van het park
kan binnen brengen. Op die
manier willen we sorteren nog
laagdrempeliger maken.»

De leerlingen namen zelf plaats achter het stuur tijdens het dodehoekspel. Foto Henk Deleu

Imog wil zijn steentje bijdragen in het
vermijden van dodehoekongevallen.
Imog trekt dit jaar met een vrachtwagen,
een dodehoekspel en een -koffer naar 45
scholen in de regio om er dodehoekles te
geven. «Met meer dan 50 vrachtwagens
op de baan, heeft Imog een grote verant-
woordelijkheid inzake verkeersvei-
ligheid», zegt voorzitter Rik Soens.

JOYCE MESDAG

De neus van de pop was
gehavend, nadat ze over
de grond werd gesleept.

Foto Petit
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Loop 5 of 11 km en steun Think-Pink

KORTRIJK LOOPT
VOOR THINK-PINK

SCHRIJF NOG 
T.E.M. 22 MEI IN AAN 
VOORDEELTARIEF!

auto zal besturen, is nog een 
raadsel. Normaal was Eljakim 
Demarcke aangewezen. “Maar je 
mag maar 70 kilogram wegen, en 
daar zit ik iets boven”, grinnikt 
de jongeman. “Zeker met het pak 
en de helm aan.”

Het zevental kijkt alvast uit naar
het weekje Londen. Stress heb
ben de studenten nauwelijks. “Al 
zijn de mensen van de keuring 
wel ‘pietjes precies’, we hopen 
toch dat we mogen starten”, zegt 
Arno. 

Hun opvolgers zullen volgend
jaar proberen uit te pakken met 
een primeur. “Dan is het de be
doeling om een volledig elektri
sche wagen aan de start krijgen.” 
(djr)

eus, maar voor de studenten is dit
eindwerk toch een hele uitda
ging. “Het is de bedoeling om een 
resultaat te rijden. Vorig jaar ge
raakte de auto niet door de keu
ring, nu willen we beter doen”, 
zegt student Arno Hantson.

Om beter te doen, werd de car
rosserie aangepast, ontwarden ze 
de ‘kabelspaghetti’, kregen de 
remmen een beurt en werd ook 
de motor geoptimaliseerd. Maar 
sneller zal de wagen niet gaan. De
studenten schatten de topsnel
heid van hun bolide op zo'n 70 ki
lometer per uur, maar tijdens de 
wedstrijd zou dat een te groot 
verbruik betekenen.

Niet de snelheid, maar de af
stand is dan ook van tel. Wie de

De auto van de toekomst. Dat is
wat zeven studenten uit de afstu
deerrichtingen automotive ma
nagement en autotechnologie 
van hogeschool Vives in Kortrijk 
voor ogen hebben. Met hun zwar
te ecologische stadswagen reizen 
ze volgende week naar Londen 
voor de Shell EcoMarathon.

Het principe is simpel: rij zo ver
mogelijk met zo weinig mogelijk 
brandstof. Het klinkt niet ambiti

Zeven Vivesstudenten ne
men binnenkort deel aan de 
Shell EcoMarathon. Met 
hun wagen moeten ze zo 
ver mogelijk rijden met zo 
weinig mogelijk brandstof.

W De studenten moeten zo ver mogelijk rijden met deze wagen en zo min 
mogelijk verbruiken. “We hebben de wagen helemaal geoptimaliseerd.” 

LO
H
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Studenten Vives trekken naar Londen met eco-auto

Afval en verkeersveiligheid.
Die twee verschillende werel
den vloeien vanaf nu samen
bij Imog in Harelbeke. Dage
lijks rijden er vijftig vracht
wagens van de afvalintercom
munale rond om afval op te
halen, goed voor 30.000
transporten per jaar. En om
dat die vrachtwagens een
even groot gevaar vormen als
een andere ‘normale’ vracht
wagen, organiseert Imog van
af nu cursussen over ver
keersveiligheid. “We pakken
uit met workshops over de ge
varen van de dode hoek”, zegt
Johan Bonnier, directeur van

de intercommunale. “We we
ten dat vrachtwagens een ge
vaar kunnen vormen en wil
len niet dat een van onze me
dewerkers een rol zou spelen
in zo'n dodehoekongeval”,
voegt voorzitter Rik Soens
toe. “Daarom nemen we onze
verantwoordelijkheid en or
ganiseren we deze cursus
sen.”
Tijdens zo'n opleiding leer je
de gevaren van de dode hoek
kennen. Je mag zelf in een
vrachtwagen stappen en on
dervinden dat wie naast een
vrachtwagen staat, vaak niet
zichtbaar is voor een chauf
feur. De afvalintercommunale
organiseert de cursussen op
twee manieren. “Enerzijds
bieden we ze aan aan ieder
een die hier in groep een
rondleiding komt volgen. Dat
zijn zo'n vier tot vijfduizend
mensen per jaar. Zowel groe
pen met volwassenen als
groepen met kinderen kun
nen bij een bezoek de oplei
ding volgen”, zegt Bonnier.

“Anderzijds trekken we ook
met een vrachtwagen naar 45
scholen in de Imogregio,
waar we de gevaren van de
dode hoek tonen.”

Volgend jaar een prijs?

De leerlingen van het vijfde
leerjaar van de SintMichiels
school in Kuurne, mochten de
cursus gisteren als eerste
testten. Dat deden ze in het
gezelschap van WestVlaams
gouverneur Carl Decaluwé,
die bekend is voor zijn strijd

voor meer verkeersveiligheid
en minder verkeersslachtof
fers. “Jaarlijks komen er
meer dan vijftig mensen om
in het verkeer. Omdat dat cij
fer naar beneden moet, ben ik
grote voorstander van initia

tieven als deze. Het is goed
dat kinderen eens van dicht
bij zien wat de gevaren zijn
van zo'n vrachtwagen. Want
het is niet omdat jij de vracht
wagen ziet, dat de chauffeur
jou ook ziet.” 
De gouverneur wil dergelijke
initiatieven blijven onder
steunen. “We denken er over
na om vanaf volgend jaar dit
soort initiatieven te steunen
met een prijs om zo projecten
over verkeersveiligheid te be
lonen. We bekijken nog hoe
we dat kunnen doen.”

Afvalintercommunale organiseert zelf 
30.000 transporten per jaar 

Imog organiseert 
dodehoekcursus
Wie een rondleiding boekt 
bij afvalintercommunale 
Imog, krijgt daar nu een 
cursus over de gevaren 
van de dode hoek bij. Zo 
wil Imog zijn verantwoor
delijkheid nemen voor 
meer verkeersveiligheid.

HARELBEKE/KUURNE 

W Gouverneur Carl Decaluwé keek hoe de leerlingen van de Vrije Basisschool St. Michiel Kuurne de cursus volgden.

KAREN VERHULST

LO
H

JOHAN BONNIER
DIRECTEUR IMOG

“We pakken uit met een 
cursus rond de gevaren 
van de dode hoek”

Bron: Het Nieuwsblad - 17 mei 2017

Bron: Krant van Westvlaanderen - 19 mei 2017
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MIJN JOB

Jurgen Van Eenooghe (35) was als
kind een fervente boomklimmer.
Hij rolde dan ook in het vak als
tuinaanlegger. 
Sinds vijf jaar is hij een Certified
European Tree Worker. Volgens
vzw Bomen Beter Beheren waren
er in ons land eind vorig jaar 132
boomverzorgers met een certifi-
caat aan het werk. “Van de twintig
kandidaten die aan de opleiding
begonnen, gingen we met zijn
tweeën door”, vertelt Jurgen.
“Niet iedereen kan zijn hoogte-
vrees de baas. Wij moeten ons ge-
wicht in de touwen hangen zodat
we over dunne takken tot aan de
toppen van de boom kunnen. Ik
word gevraagd voor opdrachten
waar een hoogtewerker niet bij
kan, wanneer een tak een gebouw
of omheining dreigt te beschadi-
gen en af en toe voor noodgeval-
len, de noodvellingen.”

Snoeien is redden
Wie denkt dat boomverzorgers
bomen vooral klein willen krijgen,
zit verkeerd. “Wij snoeien bomen
om ze te kunnen behouden. Als
boomverzorger moet je hun biolo-
gie kennen en weten welke zwam-
men en ziektes er bestaan. Als ie-
mand mij vraagt om een beuk te
knotten, vind ik dat een ongezon-
de ingreep. Dan leg ik uit dat het
beter is de boommassa te verklei-

nen. We hebben de neiging om
bomen heel kort te snoeien, maar
als je dat in de winter doet, heeft
de boom geen sap om de zaag-
wonde te genezen. En dan krijgen
schimmels en parasieten vrij
spel.”

Een voorrecht
“Op dertig meter hoogte genieten
van de opkomende zon, dat is met
geen geld te betalen”, vindt Jur-
gen. Hij houdt het meeste van
grote bomen waarin hij eindeloos
kan klimmen. “De bomen die ik
verzorg zijn tussen de vijf en de
vijfendertig meter hoog, de mooie
uitzichten krijg ik er bovenop. Ik
heb het voorrecht om in monu-
mentale beuken en kastanjes van
meer dan 250 jaar oud te klim-
men. In onze streek vind je er
door de oorlog helaas niet zoveel.
Maar ik kom ze wel tegen in
prachtige, oude tuinen en par-
ken.” Tussen boomverzorgers on-
derling heerst een sterke verbon-
denheid. “Wij werken veel samen,
omwille van de veiligheid en om-
dat we van elkaar kunnen leren.
Vertrouwen is erg belangrijk en
we streven een hoog niveau na.
Elk jaar organiseren we klimkam-
pioenschappen met verschillende
proeven. Dan blijven we slapen in
de bomen in het bos, net als één
grote familie.” (JA, foto JA)

Boomverzorger

MEULEBEKE Dagelijks klimt Jurgen Van Eenooghe
uit Meulebeke in de bomen. Hij is boomverzorger en
gaat niet roekeloos aan de slag. “Niet alleen omwille
van de veiligheid, maar ook omdat we bomen horen
te snoeien volgens de regels van de kunst.”

Wekelijks passeert Imog aan elk
huis om restafval en tweeweke-
lijks om PMD en P&K, papier en
karton, in te zamelen. “Daarnaast
zijn er ook meer dan 30.000 trans-
porten van en naar het recyclage-
park. Een vloot van ruim 50
vrachtwagens is voortdurend op
baan om het afval van ruim
230.000 mensen in te zamelen”,
zegt Koen Delie, directeur Externe
Zaken. “Dodehoekongevallen blij-
ven spijtig genoeg brandend actu-
eel. Als openbaar bestuur wil
Imog bijkomende verantwoorde-
lijkheid opnemen om meer be-

wustwording rond deze proble-
matiek te creëren”, zegt algemeen

directeur Johan Bonnier. Imog
lanceert hiervoor een dodehoekspel
en een dodehoekkoffer, een educa-
tief pakket dat door de school kan
ontleend worden. “Om de pakket-
ten voor te stellen trekken we met
een huisvuilwagen naar de scho-
len.” 
Omdat verkeersveiligheid ook een
van de speerpunten is van gouver-
neur Carl Decaluwé gebeurde de
voorstelling van het project in zijn
aanwezigheid. “Kinderen kunnen
niet genoeg gewezen worden op
het gevaar in het verkeer, zeker bij
vrachtwagens”, zegt hij. (PVH)

Imog wil af van dode hoek

Gouverneur Decaluwé woonde de lancering van het dodehoekspel en de

dodehoekkoffer bij. (Foto LOO)

HARELBEKE Met meer dan 50 vrachtwagens op de baan heeft de afvalintercom-
munale Imog een grote verantwoordelijkheid inzake verkeersveiligheid. Imog ont-
wikkelde daarom een ‘dodehoekspel’ en een ‘dodehoekkoffer’ en trekt daarmee
actief met een ophaalwagen naar scholen.

“Leerlingen bewust

maken van gevaar

rond vrachtwagens”

JOHAN BONNIER

algemeen directeur Imog

PROVINCIE
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‘Krakrock 2017: make it happen!’
Dat was de opener van de crowd-
fundingpagina van het festival. 
Maar ondanks de hoopvolle 
boodschap, keert Krakrock dit 
jaar niet terug. In september kon 
u al in deze krant lezen dat er bij 
meer dan 500 likes er mogelijk 
een nieuwe Krakrock zou komen. 
Op minder dan 24 uur waren er 
veel meer dan de nodige 500 likes
binnen. 9 september zou de da-
tum worden. De trekkers konden 
zelfs Wim Opbrouck strikken om 
een promofilmpje in te spreken. 
“We hebben 30.000 euro nodig 
via crowdfunding, hebben we dat 

Geen nieuwe editie van 
Krakrock in Avelgem
Er komt voorlopig geen 
nieuwe editie van Kra-
krock, ondanks een oproep 
om geld in te zamelen via 
crowfunding. De organisa-
tie kon niet de beoogde 
30.000 euro inzamelen.

bedrag niet, dan komt er geen 
nieuwe Krakrock”, stond er te le-
zen op de website. 

Gisteren klokte de crowdfun-
ding af op 3.415 euro of ongeveer 
11 procent van het beoogde be-
drag. “We zullen iedereen zijn ge-
storte geld terug geven. De 
crowdfunding was eigenlijk een 
soort voorverkoop aan een veel 
lagere prijs van wat de uiteinde-
lijke tickets gingen kosten”, legt 
Lode Ketelair uit. “Het bedrag 
tikte bij de lancering snel aan, 
maar stokte even snel. We had-
den er goede hoop in, er waren 
zeer veel enthousiastelingen, veel
mensen zeiden ons ook dat ze 
zouden meedoen. Uiteindelijk 
kochten 48 personen hun tickets
vooraf zodat we het hele verhaal 
afblazen. We komen nog samen 
om te zien als we niks anders
kunnen organiseren, maar dat zal 
dan zeker niet Krakrock heten.” 
(pma)

AVELGEM 

WAREGEM

Kinderen zoeken 
verkoeling in 
splinternieuwe fonteinen
Tientallen kinderen hebben zich 
gisteren uitgeleefd in de 
gloednieuwe fontein op de 
Zuidboulevard in Waregem. 
De fontein is nog maar sinds 
kort in werking, maar lijkt nu al 
razend populair te zijn. Zowel 
kinderen als tieners, en af en toe, 
zij het stiekem, zelfs 
volwassenen zochten verfrissing 
in het opspattende water. De 
nieuwe fontein doet velen 
denken aan de fonteintjes die je 
ook bij de ingang van pretpark 
Plopsaland vindt. 
De beleving die je daar vindt 
rond het water, wilde de stad 
ook creëren op de 
Zuidboulevard. En met succes, 
zo bleek gisteren. Op zaterdag 3 
juni wordt de Zuidboulevard 
officieel geopend, maar nu al kan 
je er als bezoeker of 
Waregemnaar over flaneren en 
dus verfrissing zoeken.   (kvo) KVO

LAUWE

Schippersweekend dit 
jaar op Hoeve Delaere 
Na vijf jaar feest op de site aan 
de sporthal in Lauwe te hebben 
plaatsgevonden, verhuist festival 
Schippersweekend naar Hoeve 
Delaere. Op 8, 9 en 10 september 
kan de muziekliefhebber daar 
kleppers als Blaudzun, André 
Brasseur en Kraantje Pappie aan 
het werk zien. De verhuis was 
noodzakelijk, aangezien er volop 
gebouwd wordt aan de nieuwe 
sportzaal. Eens het nieuwe ge-
bouw er staat, zou dit ook pro-
blemen geven voor de opstelling 
van het terrein. Daarom zal ook 
in de toekomst het grasplein aan 
de hoeve dienst doen als festival-
terrein. Meer info over de 33ste 
editie van het festival is te vin-
den via Facebook.  (djr)

KORTRIJK

Allez, Chantez! Maar 
kunnen zingen hoeft niet
Twee uur zingen uit volle borst, 
en dan naar huis met een warm 
gevoel en een boel energie. Dat is 
Allez, Chantez! “Inschrijven 
hoeft niet, het is plezant en het is 
voor iedereen want je moet zelfs 
niet kunnen zingen”, zegt Marij-
ke Dejaeghere. Vanavond om 20 
uur kan er in de Scala in de 
Pluimstraat in Kortrijk gezongen
worden. De toegang is gratis.  
(vkk)

HEULE

Business café in Heule
Unizo Heule blijft inspelen op de 
vraag van grote en minder grote 
ondernemingen, handelaars en 
zelfstandigen om ook in Heule te 
kunnen netwerken tussen on-
dernemers. Het dertiende Busi-
ness Café Heule vindt vandaag 
plaats in Muster, Stijn Streuvel-
slaan 45 in Heule. Voorzitter 
Stan Callens verwelkomt ieder-
een vanaf 19.30 uur. Unizo Heu-
le vraagt voor dit event een bij-
drage van 10 euro voor Unizo- en 
Musterleden en 15 euro voor 
niet-Unizo- en Musterleden, 
hapjes en drankjes inbegrepen.  
(vkk)

Afvaltoerisme. Dat is waar
een groep Franstaligen zich
schuldig aan maakt. Omdat 
Zwevegem het enige, regiona-
le containerpark is waar je al-
les zo goed als gratis kan ach-
terlaten, komen steeds meer 
landgenoten van net over de
taalgrens er hun afval drop-
pen. Wie in Zwevegem naar
een containerpark gaat, hoeft
namelijk niet te bewijzen dat
hij er woont. “We hebben nog
geen systeem waarbij je je
e-ID moet scannen vooraleer 
je ons containerpark binnen
gaat”, zegt bevoegd schepen
van Milieu Wim Monteyne
(N-VA). “We doen gewoon
tweewekelijks een steekproef 
bij de bezoekers. In de toe-
komst willen we die controles 
gerichter doen, om dat afval-
toerisme te vermijden.”

Dat er afvaltoerisme is, zie je
ook aan de afvalcijfers. In ver-
gelijking met andere Imog-ge-
meenten, is er enkel in Zweve-
gem in 2016 meer afval per in-
woner ‘geproduceerd’ in
vergelijking met 2015. In Zwe-
vegem was er 145,73 kilo afval
per inwoner in 2016, in 2015
was dat nog 138,78 kilo. In alle
andere gemeenten daalt dat
aantal kilo net. Al moet wel

worden genuanceerd dat Zwe-
vegem niet de enige is die in
2016 boven het regionaal ge-
middelde van 143,25 kilo zat.
Ook Spiere-Helkijn, Kuurne
en Avelgem zitten ruim-
schoots boven dat gemiddelde.
Anzegem zit er met 144,24 ki-
logram net boven.

Volgende legislatuur

Met zijn cijfers is Zwevegem
opnieuw de slechtste leerling
van de klas. En dat terwijl er
in 2015 nog goed nieuws was. 
Toen was Zwevegem, na enke-
le jaren van slechte cijfers
plots de beste leerling van de
klas, met een daling van 10 ki-
lo per inwoner. Schepen Mon-
teyne geeft toe dat er nog heel 
wat werk aan de winkel is.
Werk dat echter niet meer de-

ze legislatuur wordt aange-
pakt. “In de volgende legisla-
tuur moeten we er echt mee
aan de slag”, geeft Monteyne
toe. 

“Zo moeten we bijvoorbeeld
de 2-eurozuil afschaffen. Die 
zuil laat mensen toe om, in het
betalend deel van het contai-
nerpark, voor 2 euro een wa-
gen vol afval te droppen op het
containerpark. Enkel wie een 

monovolume of bestelwagen 
heeft, moet per kilo betalen”,
legt Monteyne uit. “Vroeger
werkten heel wat gemeenten
met zo’n zuil, maar ondertus-
sen is bijna iedereen overge-
stapt op het betalen per kilo.
Dat willen wij ook doen in de
toekomst.”

Johan Bonnier, directeur bij
intercommunale Imog, ziet de 
oplossing in het beter sorte-
ren. “Op het containerpark in 
Zwevegem word je nu te wei-
nig gemotiveerd om te sorte-
ren. Daardoor belandt er veel
in de bak met brandbaar afval,
terwijl er veel meer gesorteerd
kan worden. Dat sorteren
moeten we in Zwevegem de
komende jaren nog wat meer 
gaan aanpakken, misschien
door een herinrichting op het 
containerpark.” 

Alleen in Zwevegem meer afval geproduceerd dan vorig jaar

Afvaltoeristen vinden weg naar 
containerpark van  Zwevegem
Slecht nieuws voor Zweve-
gem, het is de enige gemeen-
te waar vorig jaar meer af-
val geproduceerd werd per 
inwoner dan in 2015. De 
schuldigen zijn echter niet 
alleen de Zwevegemnaren 
zelf, want ook Walen drop-
pen hun afval in het Zweve-
gemse containerpark.

ZWEVEGEM/ANZEGEM/
SPIERE/KUURNE 

W Zwevegem is een van de enige gemeenten waar je niet per kilo afval moet betalen.

KAREN VERHULST

K
V

O

WIM MONTEYNE
SCHEPEN VAN MILIEU

“Volgende legislatuur 
moeten we ons 
containerpark 
aanpakken”

Bron: Het Nieuwsblad - 18 mei 2017
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WIELSBEKE

WIELSBEKE Zestien kinderen uit de klas van juf Anja Dufour en meester Thierry Haerinck vierden hun eerste

communie. We herkennen Kyan De Groote, Rens Libbrecht, Maja Litka, Maité Noppe, Julie Taveirne, Diethe

Vanbrabant, Céleste Vervaeck, Julie D’Huyvetter, Noor Hoste, Lukas Messeaen, Manon Retsin, Jarno Soe-

taert, Nel Teerlinck, Jelena Timperman, Marthe Vanbrabant en Matteo Vancouille. (foto Carlos)

16 eerstecommunicaten in de Sint-Laurentiusparochie

OOIGEM Jean (51,5 cm ; 3,665 kg)

werd op donderdag 18 mei gebo-

ren in de kraamafdeling van AZ

Groeninge in Kortrijk. Hij is het

zoontje van Carl Stockman en

Valentine Lambrecht, die uit

Kortrijk komen. Het gezin woont

in Ooigem. (EDB-foto EDB)

GEBOORTEN

Jean

WIELSBEKE 

WIELSBEKE RIJDT

Vorige week stond in deze krant

dat Wielsbeke Rijdt plaats zou

vinden op 24 april. 

De motortoertocht in organisatie

van motorclub de Saaie Bende

vindt plaats op 24 juni en start om

8.30 aan café ’t Glazen Dak.

FOK DE BLOK

Op vrijdag 2 juni organiseert

Jeugdhuis Contrast Fok De Blok. 

Studenten kunnen nog een laatste

keer ontspannen voor ze beginnen

met studeren voor de examens die

eraan komen. 

Er kunnen spelletjes gespeeld

worden en je kan plaatjes aanvra-

gen. (NVR)

VARIA

De fusie tussen de recyclagepar-
ken blijft voor onrust zorgen tus-

sen oppositie en meerderheid. 
“Is de werking van de verschillen-
de parken wel hetzelfde? Dat zou
toch evident zijn. In Deerlijk
mochten tot vorige week PET-fles-

sen binnengebracht worden. Dat
mocht niet in Wielsbeke. Daarop
schrapte het park van Deerlijk de
inzameling van de PET-flessen.
Wij pleiten voor een uitbreidende

oplossing en niet voor een beper-
kende. Breid het aanbod in Wiels-
beke dan uit”, opperde Lam-
brecht. 

GRATIS OPHALEN

Schepen van milieu Deprez rea-
geerde duidelijk. “Er zijn zeker
geen verschillen. In Wielsbeke
was er vroeger een betalende con-
tainer voor PMD. Die was al even
verdwenen, want mensen kunnen
PET-flessen en andere PMD gra-
tis laten ophalen. De samenwer-
king loopt heel vlot. We evalueren
het project sowieso na een ander-
half jaar”, beloofde ze. 

KWALITEIT PERSONEEL

Raadslid Jan De Potter klaagde
over een gebrek aan kwaliteit bij
het personeel; “Ik ken mensen die
al heel onvriendelijk behandeld
werden door het personeel. Die
personeelsleden moeten toch een
opleiding krijgen.” De oppositie
deed het voorval af als éénmalig.
“Laten we niet alle medewerkers
over dezelfde kam scheren. Imog
baadt het park uit dus wij kiezen
de medewerkers ook niet. Per-
soonlijk werd ik wel heel vriende-
lijk behandeld”, sloot Deprez de
discussie. (NVR)

Commotie over recyclageparken
WIELSBEKE De gemeen-
teraad begon met een
minuut stilte voor het
overlijden van ereschepen
Frans Deleersnijder.
Daarna gaf oppositielid
Georges Lambrecht (U.)
aan dat de werking van
de verschillende recycla-
geparken niet gelijkloopt.
Sinds begin dit jaar mag
vuilnis ook naar de con-
tainerparken van Wiels-
beke, Waregem en Deer-
lijk. 

Schepen Magda Deprez, hier in het recyclagepark van Wielsbeke, verde-

digde de afspraken rond de parken. (Foto NVR)

OOIGEM Bij de familie Putman-Vanquickelberghe werd een vrouwelijk

viergeslacht op foto vastgelegd : Overgrootmoeder Hélène Tack (78)

uit Wielsbeke, oma Marianne Callens (49) uit Ooigem, mama Kim Van-

quickelberghe (26) en dochter Chloé Putman (7 weken). (Foto Carlos)

VIERGESLACHT

Van Hélène tot Chloé

056611610
Westerlaan 13

8790 WAREGEM

prijs - kwaliteit
volgens uw verwachtingen

DB292416G2

0123456789ABCDEFGHIJKLMNOPQRSTUVWXYZ

GEMEENTE WIELSBEKE
blanco lijn

BEKENDMAKING VAN EEN 

MILIEUVERGUNNINGSBESLISSING 

REFERENTIE PROVINCIE: 37017/88/1/A/5

Gegevens over de bevoegde overheid
de deputatie van de provincieraad
Gegevens over de aanvrager/exploitant
VANDEN AVENNE NV, Oostrozebeeksestraat 160, 8710 OOIGEM
Gegevens over de inrichting
Adres waarop de exploitatie plaatsvindt of plaats zal vinden: Oostroze-
beeksestraat 160, 8710 OOIGEM.
Kadastrale gegevens: afd. Wielsbeke 2 afd/Ooigem, sectie A, perceel-
nummer 0015/C 2, 0z/n/. Klasse 1. Verder exploiteren, uitbreiden en 
wijzigen van een voederbedrijf.
Gegevens over de beslissing
De vergunning werd verleend voor wat de volgende onderdelen betreft: 
3.2.2.b, 3.4.1.a, 3.6.1, 6.4.1, 6.5.2, 12.2.1, 12.2.2, 15.1.2, 15.2, 16.3.1.2, 
17.1.2.1.1, 17.3.2.1.1.2, 17.3.2.2.2.a, 17.3.4.2.a, 17.3.6.2.a, 17.3.7.2.a, 
17.3.8.2, 17.4, 24.2, 29.5.2.1.a, 39.1.2, 43.1.2.a, 45.4.e.2, 45.13.d.3.a, 
45.14.1.b, 45.16.3
Gegevens met betrekking tot de inzagemogelijkheden.
Meer informatie betreffende deze aanvraag bij de hiernagenoemde dienst 
van de gemeente: Milieudienst 1ste verdieping, Rijksweg 314, 8710 Wiels-
beke, tel. 056 67 32 16, milieu@wielsbeke.be
Het besluit ligt gedurende de volgende periode ter inzage van het publiek 
bij de genoemde dienst van 22/05/2017 tot en met 21/06/2017.  Dit onver-
minderd de regelgeving over de openbaarheid van bestuur.
Gegevens met betrekking tot de beroepsmogelijkheden
Tegen deze beslissing kan beroep worden ingediend bij de Vlaamse 
minister voor Leefmilieu.
De procedure wordt bepaald door het Vlaams reglement betreffende 
de milieuvergunning.
Het beroep kan worden ingediend door:
• Elke natuurlijke of rechtspersoon die ten gevolge van de vestiging en de 
exploitatie van de inrichting rechtstreeks hinder kan ondervinden.
• Elke rechtspersoon die zich de bescherming van het leefmilieu statutair 
tot doel heeft gesteld, ten minste vijf jaar rechtspersoonlijkheid bezit en 
in zijn statuten omschreven heeft tot waar zijn bedrijvigheid zich uitstrekt.
De uiterste datum voor het indienen van het beroep is:
voor diegenen die louter aangewezen zijn op de kennisname via dit be-
richt en de inzage bij het gemeentebestuur: op 21/06/2017.
De volgende stavingstukken dienen bij het beroep te worden ge-
voegd:
• Een door het gemeentebestuur af te leveren attest waaruit de datum van 
de bekendmaking van de beslissing blijkt.
• Een bewijs van betaling van de dossiertaks (rekeninguittreksel, door ge-
machtigde van de bank getekende verklaring, …)

De Gemeentesecretaris, De Burgemeester, 
B. Debrabandere J. Stevens 

DB387097E7
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HEULE

HEULE Op vrijdag 26 mei speelt

Tout Va Bien in OC De Vonke.

De band was in 2013 een van de

winnaars van de Nieuwe Lichting

van Studio Brussel en maakte

onder meer indruk met ‘If You Go

Away’, een coverelektroversie

van Jacques Brel’s ‘Ne me quitte

pas’. Na heel wat grote podia op

Rock Werchter, Pukkelpop en de

Ancien Belgique komt de band

nu naar Heule. Verwacht je aan

een intimistische sfeer, gebracht

door frontman Jan Wouter Van

Gestel wiens broze stem zijn

handelsmerk is. Het voorpro-

gramma wordt gespeeld door

Tundra, elektro-pop met een

vleugje R&B. Afspraak op vrijdag

26 mei om 20 uur in OC De

Vonke. De toegang is gratis. (nvh)

Gratis
optreden Tout
Va Bien

HEULE Tijdens de zomervakantie

wordt er opnieuw een theater-

kamp georganiseerd in OC De

Vonke. Sta je graag op een podi-

um? Fantaseer je graag? Ben je

benieuwd naar de kneepjes van

het theatervak? Dan is het Heul-

se theaterkamp iets voor jou.

Zowel jongeren van 10 tot en met

12 jaar (3 tot en met 7 juli) als 12-

tot 14-jarigen (21 tot en met 25

augustus) zijn welkom. Het kamp

vindt elke dag plaats van 9 uur

tot 16 uur. Meer info in OC via

056 24 06 20 of oc.devon-

ke@kortrijk.be. (nvh)

Theaterkamp
tijdens
zomervakantie

HEULE Op vrijdag 9 juni spe-

len de Rode Duivels hun

volgende kwalificatiewed-

strijd naar aanloop van het

WK in Rusland 2018. Ons

Belgische elftal neemt het op

tegen Estland. Net zoals de

voorbije campagnes vertoont

supportersclub El Magico’s

alle uitwedstrijden van de

Rode Duivels in de kwalifica-

tiecampagne op groot

scherm. Al is dat vanaf nu op

een nieuwe locatie. “Door de

heraanleg van de dorpskern

en het Heulse park wijken we

naar de oude site van De

Meestere, nu beter bekend

als ‘Muster’”, zegt Thomas

Arickx. “De aftrap van de

wedstrijd wordt om 20.45 uur

gegeven, maar iedereen is al

welkom vanaf 19 uur. Wij

voorzien in voldoende drank,

eten én ambiance.” Adres:

Stijn Streuvelslaan 45 in

Heule. (nvh)

Nieuwe locatie
voor ‘Heule
Duivelt’ 

Het afval lag opgestapeld langs
een veel gebruikt wandel- en fiets-
pad dat van de rotonde Izegemse-
straat-Hoge Dreef naar de Water-
molenwal loopt. Het was een on-
gelukkige situatie die al enkele ja-
ren aansleepte. Twee jaar geleden
betaalde bewoner Walter D. al
eens een boete voor sluikstorten
en vorig jaar kreeg hij ambtshalve
bevel tot opruiming. Gaf hij er
geen gevolg aan, zou de stad het
zelf doen en wachtte hem een ge-
peperde rekening. 

Hij heeft toen zelf wat opgeruimd
en de stad liet het zo. De voorbije
maanden nam de afvalberg echter
weer toe en rond 20 april volgde
een nieuw bevelschrift. Er kwam
toen een stroom van reacties via
Facebook. Veel positieve reacties
ook van mensen die te doen had-
den met de bewoner, die bekend
staat als een inbrave man, maar
nu eenmaal ‘verzamelziek’. Er
kwam een golf van solidariteit en
velen boden hulp aan, maar daar-
voor moest de man uiteraard eerst

toestemming geven.

OPBRENGST NAAR CHIRO

Uiteindelijk nam Jean-Pierre
Gheysens van het feestcomité van
Heule-Watermolen het heft in
handen. Hij wist de man om te
praten en trommelde afgelopen
zondag de plaatselijke Chiro
Tsjoef, die toevallig zelf geen acti-
viteit organiseerde, op om alles op
te ruimen. Een buurman wist de
bewoner te overtuigen om intus-
sen naar zijn zoon in Poperinge te

rijden...
“Met ons feestcomité hebben wij
ervaring met ophaling van oud
ijzer en we hebben dan ook alles
gesorteerd”, zegt Jean-Pierre
Gheysens. “De opbrengst gaat
normaal naar onze kermis, maar
deze keer laten we de winst graag
aan de Chiro die met man en
macht gewerkt heeft om dit pro-
bleem op een goede manier te los-
sen.” (NOM) 

Chiro en feestcomité
ruimen afvalberg op
HEULE Vorige maand kreeg een bewoner uit de Izegemsestraat in Heule-Watermolen van burgemeester Van
Quickenborne het bevel om de afvalberg rond zijn woning binnen de maand op te ruimen. Op de valreep is
dit vorige zondag gebeurd, niet door hemzelf maar door de Chiro en het feestcomité van Heule-Watermolen.

Zo zag de afvalberg er in februari uit... ... en zo nadat de Chiro en het feestcomité alles opriumden. (Foto's NOM)

Raphael Denutte is wellicht de
oudste boogschutter van ons land.
De 96-jarige Heulenaar heeft
liefst 85 jaar ervaring met pijl en
boog. Hij kreeg de microbe te
pakken door zijn vader Joseph.
“Op het erf bij ons thuis in Belle-
gem installeerde mijn vader een
‘staande perse’. Elke avond nam ik
pijl en boog om te oefenen. Dat
was voor mij het ideale tijdver-
drijf. Elektriciteit hadden wij toen
nog niet.” 
Raphael startte als jonge snaak bij
de Markse schuttersvereniging

De Gilde en trad zo in de voetspo-
ren van de zijn vader. “Mijn vader
slaagde erin om voor de Eerste
Wereldoorlog twee keer op rij ko-
ning te worden”, zegt hij. “Enkele
jaren later herhaalde ik dat. Moch-
ten de Duitsers onze perse in Mar-
ke niet hebben vernield, ik zou
wellicht ook een derde keer ko-
ning en dus keizer geworden
zijn.” Raphael mocht die titel wel
later nog in ontvangst nemen. “In
1962 werd ik keizer van Groot-

Kortrijk.” 

MOOISTE MOMENT

Door de jaren was Raphael lid van
verschillende gildes: De Katte in
Bellegem, Willem Tell, de Sint-
Jozefsmaatschappij en de Sint-Se-
bastiaansgilde in Kortrijk. Nu is
hij al twintig jaar lid bij de Lende-
leedse hangbooggilde Sint-Sebas-
tiaan. “Hoeveel titels ik heb ge-
wonnen in mijn carrière? Dat is
moeilijk te zeggen. Ik heb zeker

meer dan twintig bekers en tien
kampioenentitels. Het allermooi-
ste moment beleefde ik twee jaar
geleden, toen ik als 93-jarige en
oudste lid van de club de jaarlijkse
koningsschieting won.” Vandaag
telt de Lendeleedse club nog maar
acht leden. “Tien jaar geleden wa-
ren we nog met twintig, maar er
vallen af en toe mensen weg en er
komen geen jongeren meer bij. Ik
verwacht dat de sport binnen hier
en tien jaar ten onder gaat. Dat is
jammer.” 

VERLIES VROUW

Op zijn 96ste gaat Raphael nog tot
drie keer per week schieten in de
club in Lendelede. “De sport
houdt me recht. Anderhalf jaar
ben ik mijn vrouw Josée verloren.
We waren meer dan 65 jaar ge-
trouwd. Zoiets heeft een grote im-
pact. Ik mis haar nog elke dag.”
De kwieke Heulenaar is vastbeslo-
ten om nog enkele jaren door te
gaan. “Zolang het gaat, waarom
niet? Ik doe het nog altijd graag
en heb geen hulpstukken nodig
om te schieten. Mijn doel? Door-
gaan tot mijn 100ste. Dan mag je
nog eens terugkeren.” (nvh)

“Ik ga door tot ik 100 ben”
HEULE/LENDELEDE De
Koninklijke Handbooggil-
de Sint-Sebastiaan uit
Lendelede heeft afgelo-
pen weekend zijn oudste
lid gehuldigd. De 96-jari-
ge Raphael Denutte is
bezig aan zijn 85ste jaar
als boogschutter. “En ik
ben het nog steeds niet
beu. Integendeel”, zegt
de kwieke Heulenaar.

Raphael Denutte won twee jaar geleden de koningsschieting bij Sint-

Sebastiaan Lendelede. (Foto JCR) 

Bron: Krant van Westvlaanderen - 26 mei 2017

VRIJDAG 19 MEI 2017 KORTRIJK WAREGEM MENEN 5
KORTRIJK

Zes maanden cel voor 
agressieve caféklant
Voor zes geweldplegingen is een 
vijftiger veroordeeld tot een ef
fectieve celstraf van zes maan
den. In anderhalf jaar deelde E.D. 
aan verschillende slachtoffers 
slagen uit. Het was telkens in een 
dronken bui dat de man op café 
uithaalde. Zo pakte hij in oktober 
van 2015 de uitbaters van een 
Kortrijks café aan omdat ze hem 
geen drank meer wilden geven en 
dan ging hij maar achter de toog 
om zichzelf te bedienen. Andere 
klanten moesten tussenbeide ko
men zodat de schermutseling 
niet volledig uit de hand zou lo
pen. Amper een maand later 
kreeg een andere caféuitbater 
een slag toen die een opmerking 
maakte omdat D. voortdurend de 
muziek luider zette. De andere 
vier slachtoffers waren caféklan
ten waarmee de beklaagde in dis
cussie raakte. Ook de tussen
komsten van de politie verliepen 
niet zonder slag of stoot. Telkens 
stelde D. zich ook agressief op te
gen de agenten. Voor die weer
spannigheid komt er nog een cel
straf van een maand bij.   (eva)

WERVIK

Negen maanden cel voor 
man die gezin slaat
Een 45jarige man uit Wervik 
werd door de rechtbank van Ie
per veroordeeld tot negen maan
den cel met uitstel en een geld
boete van 600 euro, omdat hij 
zijn dochter opsloot zodat ze niet 
bij een vriendin zou gaan slapen. 
Hij sloeg haar ook en dreigde met 
een schilmesje. “Hij heeft het 
moeilijk met zijn dochter die in 
de westerse cultuur opgroeit. Hij 
is in de gevangenis – waar hij al 
sinds 11 november verblijft – tot 
inzicht gekomen”, klonk het eer
der bij de verdediging. “Ook zijn 
vrouw werd slachtoffer van zijn 
agressie “als gevolg van relatio
nele spanningen. Voor hem was 
een echtscheiding tot voor kort 
taboe. Intussen is het onderwerp 
bespreekbaar.”
Alleen de periode van voorlopige 
hechtenis is effectief. Zolang de 
man zich aan de opgelegde voor
waarden houdt, hoeft hij niet te
rug naar de gevangenis. De 
vrouw noch de dochter stelde 
zich burgerlijke partij.  (ptb)

AVELGEM

Vrouw steelt kleding in 
winkel waar ze werkt 
Een exverkoopster van een kle
dingwinkel in Avelgem is veroor
deeld tot een celstraf van drie 
maanden met uitstel voor het 
stelen van een Twinset ter waar
de van 100 euro. Toen de be
klaagde op 5 december 2014 na 
haar werkuren de winkel verliet, 
werd ze betrapt  met het kleding
stuk onder haar jas. Werkneem
sters mochten kledingstukken 
thuis passen, maar ze moesten 
dat wel vooraf melden. Dat deed 
de vrouw niet. Tegen de afspraak 
knipte ze het etiket uit het kle
dingstuk. Ze werd verdacht van 
meerdere diefstallen in de kle
dingwinkel, maar daarvoor sprak 
de rechter haar vrij. Aan haar ex
werkgever moet ze een schade
vergoeding van 100 euro betalen.  
(eva)

In de blauwe zones in Ha
relbeke mag je sinds giste
renmiddag nog maar twee
uur gratis parkeren in plaats
van vier uur. Zo laat de stad
haar eigen uitzonderings
maatregel achter zich en
volgt ze de klassieke, natio
nale regels rond blauwe zo
nes die standaard twee uur
gratis parkeren toestaan. De 
aanpassing moet leiden tot
vrije parkeerplaatsen in het
centrum. Sinds de werken op
het Marktplein is het aantal
parkeerplaatsen fors gedaald
en daardoor is het moeilijker
om een vrije parkeerplaats te
vinden, vooral in het stads
centrum. “Door de parkeer
duur in de blauwe zone terug
te schroeven, creëren we
meer circulatie”, zegt Patrick
Claerhout (NVA), schepen
van Mobiliteit. “Mensen
kunnen hierdoor een par
keerplaatsen niet langer een
hele voor of namiddag bezet
houden.”

Nieuwe borden

Om verwarring en discussie
te vermijden, werden giste
renmiddag meteen alle par
keerborden die wijzen op de

blauwe zone aangepast. “Zo
is het duidelijk en gelden er
op alle plaatsen dezelfde re
gels”, zegt Claerhout. 

De regels rond de blauwe
zone gelden van 9 tot 18 uur
en tellen onder meer op het
Marktplein maar ook in pak
weg de Boterpotstraat, Fo
restiersstraat en Gentse
straat.

Ondertussen werd maandag
in de gemeenteraad ook offi
cieel besloten om het beboe
ten van foutparkeerders uit
te besteden aan een externe
firma. Die gaat na de zomer

aan de slag. Maar de komst
van die externe firma bete
kent niet dat de boetes wor
den aangepast. Wie zijn wa
gen ergens te lang laat staan
of zijn parkeerschijf niet
plaatst, betaalt daarvoor een
boete van 25 euro. Wie ver
geet te betalen, krijgt een 
gratis eerste aanmaning,
daarna komt er een meer
kostprijs van 10 euro en een
derde aanmaning kost je nog
eens 20 euro extra. Zal de
burger dan niets merken van
de andere aanpak? “In tarife
ring niet, want alles blijft zo
als vroeger. Wat hij mis
schien wel zal merken, is dat
er meer gecontroleerd
wordt”, besluit Claerhout.

Ook gratis langparkeren kan
nog altijd in Harelbeke. On
der meer op de ‘middenpar
king’ in de Kortrijksestraat, 
de parking van Het Spoor, de
stationsparking, de parking
van het Forestiersstadion en
de parkings van De Gavers. 

Parkeerbedrijf zal vaker controleren maar boetes blijven gelijk

Niet langer vier maar twee uur 
gratis parkeren in blauwe zone 
In Harelbeke mag je nog 
maar twee uur gratis par
keren in een blauwe zone. 
Tot woensdag was dat 
nog vier uur. De aanpas
sing moet leiden tot meer 
vrije parkeerplaatsen. 
Ondanks de parkeerpro
blematiek, wordt niet aan 
de tarieven voor foutpar
keerders gesleuteld.

HARELBEKE  

W Voortaan mag je maar twee uur in plaats van vier uur gratis parkeren in de 
blauwe zone aan het Marktplein. Er zal streng gecontroleerd worden.

KAREN VERHULST
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PATRICK CLAERHOUT
SCHEPEN VAN MOBILITEIT

“We willen vermijden 
dat mensen hun 
wagen een halve dag 
laten staan”

KORTRIJK

Snelle en dure wagens 
bewonderen in Kortrijk
Kortrijk verwelkomt zondag 
van 9.30 tot 12.30 uur het eni
ge officiële Cars & Coffee eve
nement in de Benelux. We
reldwijd zijn de evenementen 
onder andere terug te vinden 
in Miami (Verenigde Staten), 
Londen (GrootBrittannië), 
Sydney (Australië), Brescia 
(Italië), Kaapstad (ZuidAfri
ka) en Oslo (Noorwegen). 
“Door de beperkte ruimte op 
het Schouwburgplein zijn we 
voor de tweede editie uitgewe
ken naar de Veemarkt en om
geving, waar 170 exclusieve 
oldtimers en moderne sport
wagens opgesteld staan”, zegt 
organisator Jonas Verbeke. 
“Er zullen onder meer Ferra
ri’s, Lamborghini’s en Mcla
rens te bewonderen zijn.” 
Het concept blijft ongewijzigd. 
Cars & Coffee is een gratis 
evenement waar mensen met 
mooie wagens hun passie kun
nen delen met gelijkgestem
den terwijl ze genieten van 
een kop verse koffie. De eerste 
editie bracht heel wat nieuws
gierigen op de been. Voor deze 
tweede editie wordt er nog 
meer volk verwacht.  (vkk)

KORTRIJK

Koor Pro Ecclesia 
in begijnhof
De vrienden en bewoners van 
het Kortrijkse begijnhof bren
gen in samenwerking met het 
koor Pro Ecclesia uit Kortrijk 
morgen zaterdag Laudes Mari
ae. “Het koor Pro zingt in een 
speciale bezetting de mooiste 
mariale hymnen”, zegt Wim 
Vandamme. “Bij goed weer is 
dat afwisselend in de tuin van 
het begijnhof 14, op de bin
nenkoer van het huis van de 
Grootjuffrouw en in de Kapel 
ter Sneeuw. Bij minder goed 
weer vinden de optredens 
plaats in het belevingscen
trum, in de Matteuskapel en 
in het huis van de Grootjuf
frouw. Voorstellingen om 14, 
15.30 en 17 uur.”  (vkk)

De ervaren bouwvakker was er
aan de slag op een appartemen
tencomplex in aanbouw toen een 
prefab luifel waarop hij stond, 
wegschoof en hem naar beneden 
sleurde. Hij kwam acht meter la
ger op de inrit naar de onder
grondse garages terecht.

De hulpdiensten konden hem
reanimeren, maar zijn toestand 
bleef erg kritiek. “Donderdag 
rond 15.15 uur kreeg ik telefoon 
dat hij was overleden”, zegt Jan 
Romel, de zaakvoerder van het 
bedrijf waarvoor Bjorn al negen
tien jaar werkte. “We zijn er alle
maal kapot van. Bjorn was meer 
dan een collega, hij was als fami
lie. Een voorbeeld voor iedereen,

Bouwvakker overleden
na ongeval op werf
Bjorn Boone (37) uit Lende
lede is gisteren bezweken 
aan zijn verwondingen na 
zijn zwaar ongeval dinsdag 
op een werf in Ingelmunster.

zowel op professioneel als men
selijk vlak. En altijd positief, we 
begrepen elkaar zonder woor
den.”

Bjorn werkte als cochef. Hij
hield zich vooral bezig met het 
plaatsen van prefabelementen. 
“Hij had al duizenden zulke stuk
ken geplaatst. Het was een man 
van weinig woorden, maar veel 
daden. Hij had alle kwaliteiten”, 
zegt zijn werkgever aangeslagen.

Bjorn werkte op de bewuste
werf met een zestal collega's. Het 
nieuws kwam bij hen ontzettend 
hard aan, net als bij de andere 
dertig werknemers in het bedrijf. 
“De collega's van zijn team zijn 
voorlopig niet in staat om te wer
ken”, zegt Jan. “Zelf heb ik ook 
een paar nachten niet geslapen. 
De werf ligt stil tot we het een 
beetje kunnen verwerken.” 

Bjorn woonde samen met zijn
vrouw Els Debaere. Hij was papa 
van twee jonge kinderen.  (gsd/eva)

LENDELEDE/INGELMUNSTER 

Dat heeft burgemeester Kurt
Vanryckeghem (CD&V) besloten 
nadat ‘Het Nieuwsblad’ aan het 
licht heeft gebracht dat een be
drijf uit Zwevegem er asbestafval 
dropt. De firma doet dat om de
kosten voor het legaal storten van
zo'n afval te omzeilen. 

Burgemeester Vanryckeghem
was tot gisteren niet op de hoog
te. “Maar ik heb donderdagoch
tend (gisterochtend, nvdr.) met
een actie ondernomen en zowel 
het parket, de eigenaar van de 
loods als afvalintercommunale 
Imog gecontacteerd. De loods 
wordt afgesloten. Zodra het par
ket ze na het onderzoek vrijgeeft, 
verplicht ik de eigenaar om alles 

Burgemeesters laten 
‘asbestsites’ opruimen
De loods in de Spinnerij
straat in SintElooisVijve 
waar asbestafval ligt, 
wordt afgesloten voor het 
grote publiek.

op te ruimen.” 
Ook in Harelbeke werd asbest

gedropt, dat gebeurde in contai
ners die op privégrond staan. Ook
die eigenaar moet het boeltje ver
plicht verwijderen. 

In Waregem roept oppositiepar
tij SP.A het stadsbestuur onder
tussen op om maatregelen te ne
men. “We vragen om onmiddel
lijke maatregelen ter 
bescherming van de volksge
zondheid”, zegt gemeenteraads
lid Mario Verhellen (SP.A). 
“Daarnaast moet het stadsbe
stuur een ‘Waregem Asbestvei
lig'plan maken met asbestinven
tarissen en een verwijderings
plan zodat tegen 2024 alle 
gebouwen asbestveilig zijn”, 
voegt lokaal SP.Avoorzitter
Wim Maertens toe. Burgemees
ter Vanryckeghem begrijpt de be
zorgdheid, maar zegt dat “het on
mogelijk is om alle loodsen te
controleren.”   (kvo)

SINT-ELOOIS-VIJVE/HARELBEKE 



REKKEM
Voorzitter Okra
Gilbert Accou
overleden
Rekkemnaar Gilbert Accou is afge-
lopen vrijdag op 75-jarige leeftijd
overleden na een korte ziekte. Ac-
cou was jarenlang voorzitter van
Okra, was chef van de technische
dienst van Breughelkermis en me-
dewerker bij verschillende vereni-
gingen. Hij hielp ook graag zijn
zoon Stefan, die Accou’s Animatie
runt. Zo reed Gilbert vaak rond met
een kindertrein op allerlei evene-
menten. De man was getrouwd
met Jacqueline Vandevyvere en
laat twee kinderen en drie achter-
kleinkinderen achter. De uitvaart-
plechtigheid zal nu vrijdag om 11
uur plaatsvinden in de Sint-Ni-
klaaskerk. (XCR)

MENEN
Op bedevaart 
voor Grensrock
Het bestuur van het gratis Meense
stadsfestival Grensrock is gisteren-
morgen op bedevaart vertrokken
naar Dadizele. Enkele bestuursle-
den en verantwoordelijken trokken
gisteren hun beste stapschoenen
aan. Op 24 en 25 juni vindt de der-
tigste editie plaats in het brouwer-
spark in Menen. Het bestuur haalt
alles uit de kast om er een geslaag-
de jubileumeditie van te maken.
Omdat Grensrock de voorbije jaren
wel eens geplaagd werd door slecht
weer, doet het bestuur alle moeite
om het mooie weer te bestellen en
dus trokken ze op bedevaart. «Zie
het eerder als een ludieke stunt en
als een toffe teambuildingactivi-
teit», lacht Tim Lefever. 
Omdat het festival gratis is, moet
Grensrock heel wat inkomsten ha-
len uit de verkoop van drank. Slecht
weer kan Grensrock dus missen als
kiespijn. (XCR)

LS** 
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KORTRIJK
Gitaar gestolen 
bij inbraak

Deze gitaar werd gepikt. Foto LSI

Bij een inbraak in gitaarshop Deja-
Vu in de Budastraat in Kortrijk is
afgelopen donderdagnacht een gi-
taar gestolen. Op camerabeelden
is te zien hoe de dader eerst minu-
tenlang aan de etalage blijft rond-
hangen, weggaat en enkele minu-
ten later opnieuw opduikt en de
etalage aan diggelen slaat. Hij
graaide de duurste gitaar, een 70’s
Framus Nashville Standard van
achthonderd euro, mee en zette
het op een lopen. Uitbater Jarne
Debue (27) hoopt de gestolen gi-
taar nog terug te vinden. «De gi-
taar lag me toch wel nauw aan het
hart», vertelt hij. «Een weduwe van
een muziekliefhebber uit Heule
verkocht ze mij na de dood van
haar man.  Ze was blij dat het in-
strument in goede handen terecht-
kwam en dan gebeurt zoiets...» 
Wie de gitaar (online) opmerkt,
kan contact opnemen met de win-
kel of de politie. (LSI)

FEESTCOMITÉ EN CHIRO PAKKEN VUILSTE HUIS VAN KORTRIJK AAN

Opgeruimd staat netjes

HEULE
Het vuilste huis van Kortrijk, in deelge-
meente Heule, ligt er sinds gisteren wat
properder bij. Het feestcomité Water-
molen nam het initiatief om de tuin vol
rommel op te ruimen en kreeg de steun
van chiro Tsjoef. Dankzij hen ontsnapt
de eigenaar aan een forse factuur van
meer dan duizend euro.

XAVIER COPPENS EN PETER LANSSENS

Op bevel van burgemeester
Vincent Van Quickenborne
(Open Vld) kreeg Walter, een
73-jarige weduwnaar, een
maand de tuin om zijn huis vol
rommel op te ruimen. Zo niet,
zou de stad het in zijn plaats
doen en dreigde Walter een
factuur van duizend euro te
moeten betalen. Zo ver zal het
gelukkig niet komen. Met dank

aan Jean-Pierre Gheyssens,
voorzitter van feestcomité
Heule Watermolen. «Waarom
kunnen we als buurt die man
niet samen ter hulp schieten?
Daarom vroeg ik chiro Tsjoef of
die ons wilde helpen. Omdat er
gisteren toevallig geen chiro
was, schoten de leiders met
tien krachten ter hulp.»
Het huis ligt in de Izegemse -

straat, vlakbij de rotonde met
de Hoge Dreef en paalt aan een
druk gebruikt fiets- en wandel-
pad. «We gaan netjes sorteren»,
roept Jean-Pierre de chirolei-
ders toe. «We gaan gestructu-
reerd werken en ons in groep-
jes verdelen.»

Verzamelwoede
Buurtbewoner Patrick Maer-
tens kwam ook een handje toe-
steken. «Ik heb hier nog vier
jaar gewoond. Jammer dat dit
huis zo uitgeleefd is, want het
is echt een mooi en ruim huis.
Maar de eigenaar lijdt aan ver-
zamelwoede. Op zijn kamers
staan wel dertig tv’s. Ook de ge-
lijkvloerse verdieping staat vol
rommel. We hebben ons giste-
ren echter beperkt tot de rom-
mel buiten», weet Patrick. «De
eigenaar hebben we gevraagd

niet in de buurt te blijven. Alles
wat we weggooien, zou hij an-
ders waarschijnlijk weer uit de
container halen. We vermoe-
den dat hij gisteren bij zijn zoon
in Poperinge zat.»

Opbrengst
De chiro en de voorzitter van
het feestcomité hebben twee
uur gewerkt. In die twee uur
hebben ze een container en
vier aanhangwagens gevuld.
«Voor heel wat van die spullen
kun je nog geld krijgen. Ik denk
aan ijzer bijvoorbeeld. Door
veel in te zamelen, kunnen we
tijdens de kermis een bal orga-
niseren die ons anders 2.500
euro kost. En het publiek moet
die avond niet betalen. Maar
voor de opruimactie van giste-
ren gaan we de opbrengst aan
chiro Tsjoef geven, voor de

moeite», zegt Jean-Pierre.

Verdraagzaam
Schepen van Afvalbeleid Bert
Herrewyn (sp.a) is blij dat de
opruimactie niet door de stads-
diensten moest gebeuren. «Ik
vind het een nobel gebaar van
de chiro en het feestcomité. We
zeggen altijd dat Kortrijk de
kracht van een stad heeft en de
charme van een dorp. Wel, dat
wordt hier bewezen.»
In het huis zelf raakte gisteren
niemand binnen. De rommel
binnenskamers is dus niet op-
geruimd. «Voor de veiligheid
van de man en van de buren
zou het goed zijn dat alle rom-
mel ook binnen opgeruimd
wordt. Maar ik zal niet klagen,
want we zijn hier erg verdraag-
zaam», besluit een van de bu-
ren.

Het feestcomité en de chiro hebben twee uur werk gehad om alles op te ruimen. Foto’s Deleu

De tuin lag er bij als een echte vuilnisbelt.

Ongenoegen op sociale media over
nieuwe locatie Schippersweekend
Op Facebook circuleert een brief
van buurtbewoner G.H. uit Lau-
we die de buurt rond Hoeve De-
laere oproept om massaal be-
zwaar in te dienen tegen de nieu-
we locatie van het Schippers-
weekend. Vorige week raakte be-
kend dat het festival verhuist van
de parking van de sporthal naar
het grasveld van Hoeve Delaere in
Lauwe. De buurtbewoner lijkt op
het eerste gezicht niet veel bijval
te krijgen. «We betreuren dat die
man zo zwaar in de aanval gaat.

Bovendien staan er heel wat leu-
gens in de brief», zegt Bert Knoc-
kaert. «Alle buurtbewoners heb-
ben een brief gekregen en we zijn
bereid naar iedereen te luisteren
tijdens een infoavond over de
buurt. Die man heeft ons telefo-
nisch gecontacteerd. We hadden
een sereen gesprek en achter
onze rug schrijft hij dan zo’n brief.
Dat vinden we spijtig. We hebben
trouwens nog geen tijd gekregen
om ons project uit te leggen tij-
dens een overleg.» (XCR)

LAUWE

Een motard uit Wielsbeke is
zaterdag rond 17 uur le-
vensgevaarlijk gewond ge-
raakt nadat hij betrokken
was geraakt bij een ongeval
op de Tieltsesteenweg in
Aalter. De Wielsbekenaar
maakte deel uit van een
groep van 120 motorrijders
en was een van de wegkapi-
teins. Hij reed voorop om
halt te houden aan de kruis-
punten en iedereen te laten
passeren. 
Het ging mis toen een man
van 83 jaar uit het Oost-
Vlaamse Zomergem vanuit
de kleine Kattewegel de
drukke Tieltsesteenweg
wilde opdraaien. De motor-
rijder kon de Volkswagen
Tiguan niet meer ontwij-

ken. Het slachtoffer verloor
tien minuten het bewust-
zijn en werd naar het UZ in

Gent overgebracht. Al snel
bleek dat het levensgevaar
geweken was. (CHB)

Motorrijder even in levensgevaar
WIELSBEKE

Kortrijk wil in het verkiezingsjaar 2018 Eu-
ropese Sportstad worden en vindt dat het
die titel meer dan verdient. «Wij investeren
meer dan ooit in sport en sportieve activi-
teiten, op verschillende niveaus en voor
verschillende doelgroepen. Wij focussen
zowel op competitiesport als op recreatieve
sport en dit zowel in de stad als in de deel-
gemeenten», motiveert schepen van Sport
An Vandersteene (N-VA).
De titel ‘European City of Sport’ wordt jaar-
lijks uitgereikt door ACES Europe, met er-
kenning van de Europese Commissie. Om
in aanmerking te komen voor de titel moet
een stad minstens 25.000 inwoners tellen.
«Onze ambitie om Europese Sportstad te
worden is niet zomaar ingegeven. De Kort-
rijkse sportdienst bestaat sinds 1969, bijna

vijftig jaar dus. In het Plan Nieuw Kortrijk
staat dat sport het visitekaartje van de stad
moet worden en deze kandidatuurstelling
dient als krachtig statement.»
Voor het project wordt 70.000 euro uitge-
trokken. Van 18 tot en met 20 augustus
komt een delegatie van de commissie af-
toetsen of de stad in aanmerking komt.
Schepen Vandersteene mocht de kandi-
daatstelling zaterdag aankondigen op het
einde van Sport@Kortrijk op Buda Beach.
Het werd meteen haar eerste publieke op-
treden na meer dan een maand huisarrest.
Ze kampt sinds februari met een ernstige
infectie van de luchtwegen en kreeg in april
een maand huisarrest van de dokter. Zater-
dag werd een voorzichtige publieke come-
back voor Vandersteene. (XCR)

Kortrijk wil volgend jaar Europese Sportstad worden

De weg lag bezaaid met brokstukken na de klap. Foto CHB

Vrouw steelt tuinbeeldjes ‘uit drang’
ZWEVEGEM

Tientallen bloempotten en tuin-
beeldjes, vooral hondjes. Die op-
merkelijke buit vonden speur-
ders bij een huiszoeking in de
woning van een oudere vrouw
uit Zwevegem. 

Het onderzoek ging aan het rollen
nadat de vrouw op 8 mei was be-
trapt in Zwevegem. Ze was met
haar Citroën Saxo voor bakkerij
Victor in de Ellestraat in Zweve-
gem gestopt en had twee bloem-
bakjes voor de deur gepikt. Uitba-
ters David Victor en Ann Lapeau
hadden de diefstal gezien en wa-
ren nog naar buiten gelopen,
maar konden de vrouw niet meer
tegenhouden. Ze hadden wel
haar nummerplaat kunnen note-
ren, waardoor het voor de politie
een koud kunstje was om de die-
vegge te ontmaskeren. Een huis-
zoeking leverde heel wat bloem-
potten en tuinbeeldjes op. De po-

litie nam alles in beslag en is nu
op zoek naar de eigenaars via Fa-
cebook en Twitter. De uitbaters
van bakkerij Victor kregen hun
gestolen bloempotten twee da-
gen later al terug. Blijkbaar kreeg
de dievegge wroeging en keerde
ze na sluitingstijd terug. Tussen
de bloemen stak een briefje. Sor-
ry, het is een ziekte, een drang waar
ik een uur later al spijt van heb,
stond er te lezen.
«Perfect mogelijk», reageert psy-
chiater Hans Hellebuyck. «Dat ze
snel na de daad al spijt heeft, lijkt
me op kleptomanie te wijzen.»
Kleptomanen stelen niet om
zichzelf te verrijken, maar eerder
om de spanning tijdens de dief-
stal en de opluchting als het ge-
lukt is. Ze stelen vaak kleine din-
gen die bijna geen waarde heb-
ben. Typisch is ook dat er vaak
een voorkeur is voor een bepaald
type voorwerp. (LSI)

Bron: Het Laatste Nieuws - 22 mei 2017
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kandidaat die amper duizend 
euro huurprijs ophoestte van 
mei tot september. 

Op topdagen moet hij nu een
beroep doen op heel wat hel-
pers, want Buda Beach is uit-
gegroeid tot één van de trek-
pleisters van de stad, zeker bij 
mooi weer. 

Ook tijdens de komende 
Sinksenfeesten zijn er heel 
wat activiteiten op deze zone.  
(kkv)

Ter hoogte van de bar waren
er tal van putten. Daarom wou
de stad ingrijpen. “We hebben 
 een betonverharding voor-
zien tussen de trap en de bar”, 
zegt schepen van openbare 
werken Axel Weydts (SP.A). 
“In het beton plaatsten we ko-
kers zodat er lichtsnoeren ge-
installeerd kunnen worden.”

Ook het strand wordt uitge-
breid. Daardoor is Buda Beach 
 kindvriendelijker dan anders. 
“We hebben nu een perma-
nente zandzone in plaats van 
de jaarlijks te installeren 
zandbak”, zegt schepen van 
jeugd Bert Herrewyn(SP.A). 
“We gaan van 200 naar 320 
vierkante meter zand. En we 
plaatsten een extra speeltoe-
stel. Enkele strategisch ge-
plaatste rotsblokken moeten 
het avontuurlijk speelplezier 
nog groter maken.”

De zandbak is afgeboord met

rotsblokken. Ze vormen tege-
lijk een zitelement. De totale 
investering bedroeg 50.000 
euro. Maar volgens de stad is 
die investering het waard. 

Sinksenfeesten

De uitbating van Bar Amorse
wordt nog altijd toegekend 
aan Bob Talpe. Die doet dat 
deze zomer voor de zevende 
maal. In 2012 was hij de enige 

Betonvlakte en groter strand op Buda Beach
De bezoekers van Bar 
Amorse op Buda Beach wor-
den in de watten gelegd. Er 
kwam een betonvlakte en 
het strand is uitgebreid.

W De grotere zandbak is afgeboord met  rots-
blokken, die ook als zitplaats kunnen dienen.
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Van een zak vol afval tot een
kerstboom. De laatste tijd 
wordt er van alles gedropt rond 
de glasbollen in Hulste. Omdat
het probleem blijft aanhouden, 
besloot het stadsbestuur recent 
om de glasbol aan de Rijstpek-
ker een maand weg te nemen. 
Maar veel resultaat heeft dat 
niet, want de sluikstorters laten 
hun afval en glas nu gewoon 
achter naast de textielcontainer 
die naast de glasbol stond. En 
ook rond de andere glasbollen 
in Hulste, zoals die in de Bego-
nialaan en in de Distelbosstraat,
wordt afval achtergelaten. 

Camera’s vanaf najaar

“Over een week wordt de glas-
bol aan de Rijstpekker terugge-
plaatst, maar we beseffen dat 
we de situatie moeten blijven 
opvolgen”, geeft schepen van 
Milieu Inge Bossuyt (SP.A/
Groen) toe. De glasbol aan de 
Rijstpekker blijft voorlopig 
staan, ondanks dat ook daar ge-
regeld afval wordt achtergela-
ten. Dat de glasbollen hun eigen 
glasbolpeter- en meter hebben 
die een oogje in het zeil houden, 

lijkt ook niet te helpen. 
Daarom gooit Imog vanaf het

najaar haar laatste redmiddel in 
de strijd tegen het sluikstorten.

Dan wordt de eerste mobiele 
camera geïnstalleerd. “De eer-
ste camera is besteld en moet 
tegen het najaar actief zijn”, 
zegt Koen Delie, woordvoerder 
bij Imog, die enkele maanden 

geleden in deze krant al aan-
kondigde dat de camera’s er 
zouden komen. 

Die eerste ca-
mera kost 8.500
euro exclusief
btw, een kost-
prijs die gedra-
gen wordt door
Imog. Maar het
blijft niet bij één
toestel. “We zul-
len vlug naar
drie à vijf came-

ra’s moeten gaan. Hoeveel we er
nog bijkopen, hangt af van de 
interesse van de gemeenten. Zij 
moeten in de gemeenteraden 
van september beslissen of ze 
meestappen in het project. Als 

er camera’s bijkomen, moet dat 
tegen het einde van het jaar ge-
beuren.” 

Speciale GAS-ambtenaar

De camera’s kunnen verplaatst
worden en dus op verschillende 
plaatsen ingezet worden. Ze 
zullen telkens geplaatst worden 
waar de nood het hoogst is. 

Wie betrapt wordt, riskeert
een GAS-boete tot maximum 
350 euro. De speciaal hiervoor 
opgeleide GAS-ambtenaar van 
Imog krijgt de beelden en maakt
aan de hand daarvan een be-
stuurlijk verslag op, waarna de 
boete wordt bepaald en uitge-
schreven. 

Vanaf najaar moeten ‘controlecamera's’ praktijk halt toe roepen

Geen glasbol meer om te sluikstorten? 
Dan maar afval bij textielcontainer gooien
Hulste wordt geteisterd 
door sluikstorters. De 
glasbol aan de Rijstpekker 
werd verwijderd om 
sluikstort tegen te gaan, 
maar het afval wordt nu 
gewoon bij de textielcon-
tainer gedropt. Camera’s 
moeten tegen het najaar 
soelaas bieden.

HULSTE 

Van zakken afval tot kerstbomen: alles 
werd rond de glasbollen in Hulste gedropt,
die daardoor werden weggenomen.

KAREN VERHULST
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WEVELGEM

N-VA pleit voor schepen van Dierenwelzijn
95 steden en gemeenten hebben een schepen in hun rangen die de 
bevoegdheid Dierenwelzijn behartigt. In Wevelgem is dat niet zo, en 
daar wil N-VA-raadslid Joachim Naert verandering in brengen. Vol-
gende week doet hij een voorstel op de gemeenteraad om het taken-
pakket van één schepen uit te breiden met die taak. Voor burgemees-
ter Jan Seynhaeve (CD&V) hoeft dit niet meer deze legislatuur. Het 
thema leeft te weinig in de gemeente. “Het is net als de bevoegdheid 
kerkbesturen. Niet één iemand specifiek houdt er zich mee bezig, 
maar enkele schepenen met bijvoorbeeld Landbouw of Leefmilieu in 
hun portefeuille ontfermen zich erover.”  (djr)

Een vijftiger uit Heule ris-
keert een effectieve celstraf
van drie jaar voor drugshan-
del. J.B. wordt verdacht van
het kweken van cannabis en
de verkoop van 18 tot 48 kilo-
gram cannabis gedurende
ruim twee jaar. J.B. liep in
het verleden al een veroorde-
ling op voor drugsfeiten.

Het was via een gerechtelijk
onderzoek in Vilvoorde naar
zijn dealer dat B. in het vizier
van het gerecht kwam. Op 16
november 2015 werd  tijdens
een huiszoeking in zijn wo-
ning 1,59 kilogram cannabis
aangetroffen. Volgens de
openbare aanklager verkocht
hij de cannabis die hij samen
met een kennis, J.H. (69) uit
Heule, in een loods kweekte.
Er zou in twee jaar tijd vijf à
zes keer tot drie kilogram
cannabis geoogst zijn. Dat zou
het duo 110.000 euro winst
opgebracht hebben. De open-
bare aanklager vorderde voor
B. de verbeurdverklaring van
90.000 euro drugswinsten en
voor H. 20.000 euro. Daar-
naast hangt H. nog een cel-
straf van twee jaar boven het
hoofd. “Mijn cliënt heeft
niets te maken met die canna-
bisplantage, hij wist ervan
maar dat is ook alles”, aldus
de advocaat van B., Jan Ley-
sen. 

Voor H. was het kweken van
de cannabis een manier om
uit de schulden te raken. Hij
vroeg een milde straf. Ook de
moordenaar van de Izegemse
huisarts Patrik Roelandt,
Danny Samyn, staat mee te-
recht. Hij riskeert een cel-
straf van een jaar voor het be-
zit van cannabis. Op 21 juni
komt de zaak opnieuw voor.
(eva)

HEULE 

Vijftiger riskeert drie 
jaar cel voor drugshandel

 Nu de glasbol weg is, nemen 
sluikstorters hun toevlucht tot de 
textielcontainer die vlakbij staat.
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INGE BOSSUYT
SCHEPEN VAN MILIEU

“Over een week wordt
de glasbol aan de

Rijspekker teruggeplaatst”
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Lichtgewond na uitwijkmanoeuvre
Op de E17 in Marke is gisterenavond rond halfzes een bestelwagen 
gekanteld. Dat gebeurde toen die moest uitwijken voor een andere 
wagen die een manoeuvre uitvoerde, maar de betonnen middenberm 
raakte. Hierdoor tolde de bestelwagen rond zijn as, om daarna op zijn 
zijkant tot stilstand te komen. De bestuurder raakte daarbij lichtge-
wond. De wagen die aan de aanleiding lag van het ongeval, is spoor-
loos.  (ndz,gsd)

Op 30 september huwt SP.A-schepen Bert Herrewyn (38) met Inge
Verhaeghe. Ze wonen al een tijdje samen in Heule, en de ooievaar 
kwam er ook al voorbij. Toch wil het paar hun liefde nog officieel beze-
gelen. Herrewyn is het tweede lid van de stadscoalitie die zich verbindt
in het huwelijk. Eerder deed burgemeester Vincent Van Quickenborne 
(Open VLD) dat met de Waregemse Anouk Sabbe. Het huwelijksfeest
vindt plaats in Goed Ten Houtte in Kortrijk. Of er een volksfeest komt, 
is nog niet duidelijk.  (kkv)

KORTRIJK 

Schepen stapt in huwelijksbootje

Bron: Het Nieuwsblad - 1 juni 2017
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UitneembaarKORTRIJK WAREGEM MENEN

Heeft u
nieuws?
Neem contact
op met
Kathy
Vandeportael
Telefoon
03-561.19.75
Mail
uwgemeente@
nieuwsblad.be
(bijvoorbeeld:
kortrijk@
nieuwsblad.be)

Toen het stadsbestuur in no
vember 2015 aankondigde dat
de Waregemnaar binnenkort
drie afvalzakken zou hebben,
waren de meningen verdeeld.
Er werd hier en daar gevloekt,
want zo'n derde afvalzak zou
nog meer plaats in beslag ne
men en het zou ook betekenen
dat er nog meer moet worden
gesorteerd. Maar nu, anderhalf
jaar later en meer dan een jaar
na de invoering van het proef
project, liggen de kaarten hele
maal anders. Het P+MDpro
ject, waarbij een nieuwe zak
voor folies werd geïntrodu
ceerd, werkt. 

Dat blijkt uit cijfers van afval
intercommunale Imog. Het
restafval in Waregem daalde
van 142,21 kilogram per inwo
ner per jaar in 2015 naar 134,12
in 2016. En het aantal kilo's
PMD steeg van 107.047 in 2015
naar 123.784 in 2016. Dat is
goed nieuws, want PMDafval

recycleren is goedkoper voor
zowel de gebruiker als voor de
afvalverwerker én interessan
ter voor het milieu, want PMD
kan beter gerecycleerd worden.

Rik Soens (CD&V), voorzitter

van Imog en schepen in Ware
gem, is zeer tevreden met het
verloop van het project. “Elke
maand zit er 10.000 kilogram
afval in de witte foliezakken.
Dat is goed nieuws, want dat is

allemaal afval dat niet in de
restafvalzak belandt”, zegt
Soens. “Uit een rondvraag zes
maanden na de invoering van
het project, bleek dat 88 pro
cent van de Waregemnaren niet
meer zou terug willen naar het
oude systeem.” 

”Sorteren is eenvoudiger” 

Die reactie horen we ook in
Waregem zelf. Guillaume Del
fosse (27) en AnnGaëlle Ma
hieu (27) uit Waregem van
foodboxbedrijf Boîte zijn ra
zend enthousiast over het nieu
we systeem. “Doordat we onze
producten vacuüm verpakken,
hebben we heel veel plastic fo
lies over. Die kunnen allemaal
in de witte zak”, zegt het kop
pel. “Daardoor hebben we min
der restafvalzakken nodig, wat
een mooie besparing is.” 

Volgens Delfosse en Mahieu is
sorteren ook gemakkelijker ge
worden. “Je hoeft niet meer te
twijfelen, want alles wat plastic
is, mag in een van de zakken.”
Al is niet alles positief. “Som
mige mensen vinden het wat
veel, die drie zakken”, zegt
Soens. “Dat nemen we mee in
de evaluatie. We laten onder
zoeken of het wel nodig is om
drie zakken te hebben en het
klassieke PMDsysteem niet
gewoon kan worden uitge
breid.”

Het proefproject loopt nog tot
eind dit jaar. “Tegen 2019 krijgt
de hele afvalintercommunale
misschien de nieuwe, extra zak.
Dat eindbesluit nemen we sa
men met Fost Plus, nationaal
afvalverantwoordelijke. We ho
pen dat we het project kunnen
doortrekken in de hele regio”,
zegt Johan Bonnier, directeur
bij Imog. 

Mogelijk krijgt hele regio van afvalintercommunale Imog tegen 2019 extra zak

P+MD werkt: kilo's minder restafval
Het P+MDsysteem waarbij 
Waregemnaren niet langer 
één maar twee PMDzakken 
hebben, werkt. In 2016 werd 
16.000 kilogram meer PMD
afval ingezameld en daalde 
het aantal kilo restafval met 
acht kilogram per persoon.

WAREGEM 

W Guillaume Delfosse van Boîte is overtuigd: “Dit  nieuwe systeem werkt perfect.” . 

KAREN VERHULST
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GUILLAUME DELFOSSE
FOODBOXBEDRIJF BOÎTE

“We hebben minder 
restafvalzakken nodig, 
wat een mooie 
besparing is”

vijf jaar geleden geplaatst.
De laatste decennia had de slecht

valk het zwaar te verduren. In de ja
ren 60 was het dier bijna helemaal 
verdwenen door het overmatige ge
bruik van insecticide.  (vkk)

ook dit jaar zijn er op de centrale
drie kuikens geboren. Een koppel 
slechtvalken in Wervik, dat in een
nestkast van de SintMedarduskerk 
vertoeft, heeft voor de eerste keer 
drie kuikentjes. De nestkast werd er 

Op 18 maart 2008 plaatste Kortrijk
een nestbak voor slechtvalken op de 
SintMaartenstoren. Sinds vier jaar 
werd er elk voorjaar een koppel 
slechtvalken gezien. Maar de vogels 
kwamen niet tot broeden. Tot nu. 
Om hen te stimuleren in de toren is 
er in 2014 in de nestbak een grond
laag leem en keitjes gelegd. Eind 
april rees het vermoeden dat er dan 
toch werd gebroed. Er bleken twee
kuikentjes aanwezig. Een medewer
ker van het Koninklijk Belgisch In
stituut voor Natuurwetenschappen 
probeerde de twee jonge valken te 
ringen, maar dat lukte niet.

Kortrijk heeft voor het eerst 
een koppel slechtvalken. Ze 
zijn geboren in de toren van 
de SintMaartenskerk. Dave 
Martijn van Goose is peter.

“De valken zijn een bijzondere aan
winst voor de natuur in de stad en 
helpen mee om de stadsduivenpo
pulatie in toom te houden”, zegt 
schepen van Leefmilieu Bert Her
rewyn (SP.A). “Het ouderpaar 
brengt prooien aan en waakt luid
roepend over zijn kroost. Met duik
snelheden tot 300 kilometer per uur
is dit het snelste dier ter wereld.”

Derde in Zuid-West-Vlaanderen

Het koppel in Kortrijk is het derde
in ZuidWestVlaanderen. Dave 
Martijn van de band Goose is de pe
ter, Lien Vandemaele de meter.
Sinds 2008 nam het eerste Zuid
WestVlaamse koppel slechtvalken 
een nestbak aan een schoorsteen 
van de elektriciteitscentrale in Ha
relbeke in gebruik. De valken had
den voor het eerst jongen in 2009 en

W Peter Dave Martijn en meter Lien Vandemaele klinken op de geboorte van de slechtvalken.
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Babyborrel voor slechtvalken 
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Bron: Het Nieuwsblad - 31 mei 2017
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